

Spis treści

Wykaz skrótów	7
Od Redakcji (<i>Grzegorz Dobrowolski</i>)	9
Klaudia Cholewa	
Prawne zasady postępowania z pojazdami wycofanymi z eksploatacji	11
Aleksander Lipiński	
Komentarz do art. 3—5 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. — Prawo geologiczne i górnicze	27
Mikołaj Machowski	
Decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach w przypadku przedsięwzięć w zakresie geologii i górnictwa	41
Wojciech Radecki, Gabriel Radecki	
Czeskie prawo gruntowe z polskiej perspektywy	61
Janusz Stochlak	
Kolej linowa na Kasprowy Wierch jako źródło podziałów i perspektywa przyszłego rozwoju turystyki	99
Katarzyna Zawada	
Dostęp do informacji o środowisku w procedurze rosyjskiej ekspertyzy ekologicznej	119
Klaudia Cholewa, Katarzyna Zawada, Małgorzata Piekarska	
Sprawozdanie z XVII corocznej czesko-polsko-słowackiej konferencji naukowej, Bojnice 6—7 września 2016 r.	129

Contents

Abbreviation list	7
From the Editors (<i>Grzegorz Dobrowolski</i>)	9
Klaudia Cholewa Legal rules of the management of end-of life vehicles	11
Aleksander Lipiński Comment on Art. 3—5 of Mining and Geological Act	27
Mikołaj Machowski The decision on environmental conditions regarding to projects in the field of geology and mining	41
Wojciech Radecki, Gabriel Radecki Czech Land law from the polish point of view	61
Janusz Stochlak A cable-car railway to Kasprowy Wierch as a source of arguments and a contri- bution to future development of tourism	99
Katarzyna Zawada Access to Information on the Environment in the Procedure of russian ecological Expertise	119
Klaudia Cholewa, Katarzyna Zawada, Małgorzata Piekarska Report from the 17th Czech-Polish-Slovak annual academic conference (Bojnice 6—7 September 2016)	129

Содержание

Список сокращений	7
От составителей (<i>Гжегож Добровольский</i>)	9
Кльаудя Холева Правовые принципы обращения с вышедшими из эксплуатации автомобилями	11
Александр Липинский Комментарий к ст. 3—5 закона от 9 июня 2011 г. «Геологическое и горное право»	27
Миколай Маховский Решение об экологических условиях для предприятий в области геологии и горного дела	41
Войчех Радэкий, Габрель Радэкий Чешское земельное право с польской перспективы	61
Януш Стохльак Канатная дорога на Каспровый Верх как источник споров и перспектива развития туризма	99
Катаржина Завада Доступ к экологической информации в процедуре российской экологической экспертизы	119
Кльаудя Холева, Катаржина Завада, Малгожата Пекарска Отчёт с XVII Ежегодной польско-чешско-словацкой научной конференции, Бойнице 6—7 сентября 2016 г.	129